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OBČINA  CERKLJE na Gorenjskem 
Trg Davorina Jenka 13 
4207 Cerklje na Gorenjskem 
obcinacerklje@siol.net 
telefon: 04/ 28 15 800 fax: 04/ 28 15 820 

 
Številka:   032-06/2014-22 
Datum:     15. 12. 2016 

 

 
 
 

Z A P I S N I K 
 
13. redne seje Občinskega sveta Občine Cerklje na Gorenjskem, ki je bila v sredo, 14. 12. 2016 
ob 17. uri, v sejni sobi Občine Cerklje na Gorenjskem, Trg Davorina Jenka 13, 4207 Cerklje na 
Gorenjskem. 
 
 
PRISOTNI:      
Svetnice in svetniki:      Janez Korbar, Klavdija Frelih, Marija Slemc, Rajko Rozman,  
 Andreja Bogataj, Irena Ropret, Jaka Ciperle,  Marko Bolka, 
 Marija Remic, Matevž Bohinc, Peter Preložnik, Miha Zevnik, 
 Stanislav Bernard,  Jože Ipavec, Luka Štumberger,  Rok Mihelčič Potočnik 
  
Opravičeno odsotni svetniki 
in svetnice:   / 
 
Neopravičeno odsotni svetniki 
in svetnice:  / 
 
Občinska uprava:  Franc Čebulj - župan, Marta Jarc – direktorica občinske uprave, 
 Maruša Zajc, Andreja Jerala, Metod Kropar, Tanja Malovrh, Simona Vodlan 
 Romana Žepič, Jana Grošelj in Jana Jenko kot zapisnikarica 
 
 
 
Vabljeni k posameznim točkam dnevnega reda:  

- Gvido Modrijan, Structura d.o.o., Šenčur  
 

Novinarji:  Aleš Senožetnik – Gorenjski Glas Kranj  
 Ana Dolžan Jagodic – Radio Kranj 
 Tanja Barašin – Radio Sora  
     
   
   
Ostali prisotni:  Andrej Kosec - javnost  
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Dnevni red:  
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 12. redne seje, ki je potekala dne 16.11.2016 in se 

nadaljevala dne 24.11.2016 
3. Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Cerklje na Gorenjskem – 

predlog 
4. Statut Občine Cerklje na Gorenjskem – predlog  
5. Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2017 – predlog 
6. Letni program prodaje finančnega premoženja Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2017 

- predlog 
7. Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2017 – 

predlog 
8. Načrt ravnanja s premičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2017 – 

predlog 
9. Predlog Sklepa o določitvi skupne vrednosti pravnih poslov kot izjeme od obvezne vključitve 

v Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2017 
10. Predlog Sklepa o izvzemu zemljišč iz javnega dobra 
11. Predlog Sklepa o cenah odkupa zemljišč 
12. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju javnih kulturnih 

programov in kulturnih projektov v Občini Cerklje na Gorenjskem – predlog 
13. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju letnega programa športa 

v Občini Cerklje na Gorenjskem – predlog 
14. Letni program športa v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2017 
15. Kodeks ravnanja izvoljenih predstavnikov v Občini Cerklje na Gorenjskem - predlog 
16. Poročilo o odmeri komunalnega prispevka za naknadno opremljanje s fekalnim 

kanalizacijskim omrežjem 
17. Svetniška vprašanja in pobude 
18. Poročilo župana  

 
 
Ad 1. 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
Župan Franc Čebulj je ugotovil sklepčnost, navzočih je bilo 15 članic in članov občinskega sveta.  
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se na dnevni red uvrsti nova točka dnevnega reda »Predlog 
Sklepa o cenah odkupa zemljišč«. Dnevni red je v uvodu tega zapisnika že pravilno zapisan.  
 
Župan je odprl razpravo na predlagani dnevni red.   
Razprave ni bilo. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme  
 1. SKLEP: 
Sprejme se predlagani dnevni red.   
 
Sklep JE BIL sprejet (15 PRISOTNIH: 15 ZA, 0 PROTI).  
 
 
Ad 2. 
Obravnava in potrditev zapisnika 12. redne seje, ki je potekala dne 16.11.2016 in se 
nadaljevala dne 24.11.2016 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo na zapisnik 12. redne seje.  
 
Jaka Ciperle – je podal pripombi na zapisnik 12. redne seje:  
- pri obravnavi 1. zahteve svetnikov SDS, Liste za Vas, Liste tudi mi smo del vas in Liste obrti, 

podjetništva in turizma, kjer je navedeno: »opozicija ruši oz. zavira razvoj Občine - kdo točno 
(ime in priimek) ruši razvoj Občine Cerklje na Gorenjskem«, se je javno izpostavil in vprašal 
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župana, če on (Jaka Ciperle) zavira Občino pri razvoju ter da odgovora župana ni dobil (glej 
zapisnik 12. redne seje, stran 18 in 19).  

- pri obravnavi 12. točke dnevnega reda Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za 
leto 2017 – osnutek so se obravnavale prošnje treh klubov za dodatna sredstva ob 
napredovanju v višjo ligo. V zapisniku je samo navedeno, da se sredstva povečajo za 10.000,00 
evrov, ni pa zapisano koliko sredstev se da posameznemu klubu in kolikšen je celotni znesek 
(glej zapisnik 12. redne seje, stran 10 in 11).   

 
Marija Remic – je podala pripombo na obliko zapisa vabila. Prvo vabilo, ki je bilo posredovano po 
pošti in predhodno po elektronski pošti, je datirano z dnem 29.11.2016, novo vabilo z novimi 
točkami dnevnim redom ima isti datum. Predlagala je, da se v prihodnje pišejo dejanski datumi. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme  
             2. SKLEP 
Sprejme se zapisnik 12. redne seje, ki je potekala dne 16.11.2016 in se nadaljevala dne 
24.11.2016, s podanimi pripombami.  
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 16 ZA, 0 PROTI).  
 
 
Ad 3. 
Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Cerklje na Gorenjskem – 
predlog 
Gvido Modrijan – na obravnavani osnutek Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 
(v nadaljevanju: odlok o NUSZ) so prispele pobude in amandmaji svetnika Marka Bolka, Lista za 
Vas. Svetnice in svetniki so z gradivom prejeli odgovore na zastavljena vprašanja in amandmaje 
in so objavljeni na spletni strani občine pri dokumentih 13. redne seje, Odlok o NUSZ – predlog -4. 
V nadaljevanju je odgovore dodatno obrazložil.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka – je povedal, da je s konsolidacijo opozicijsko naravnanih več svetniških skupin in 
strankarskih list poslal vprašanja oz. amandmaje k odloku o NUSZ: 
1. Primerjava meril za določitev višine nadomestila – osnutek 2017 in aktualna metodologija  - 
Amandma št. 1 (8. člen)   
-- podrobnejša opredelitev postavke »promet« in sicer vsaj na pločnike, širino cestišča (glede na 
tehnične smernice občinskega področnega predpisa)  
-- sprememba postavke »promet«, iz 11 na 10 točk, od tega se polovica (5 točk) obravnava 
individualno, glede na dejansko stanje infrastrukture, preostanek (5 točk) pa kolektivno na ravni 
naselja.  
-- sprememba postavke »omrežje javne razsvetljave«, iz 3 na 4 točk, od tega se polovica (2 točki) 
obravnava individualno, glede na dejansko stanje infrastrukture, preostanek (2 točki) pa kolektivno 
na ravni naselja. 
 
2. Letna vrednost točke za odmero nadomestila -  Amandma št. 2 (16. člen)  
Letna vrednost točke za odmero nadomestila, za nezazidana stavbna zemljišča znaša 50% 
predlagane vrednosti in sicer 0,005 EUR/m2(/leto).  
Obrazložitev: podobno kot smo lahko ugotavljali, da bo za poslovne uporabnike, dvig stroška NUSZ 
precejšen šok, je enak odziv mogoče pričakovati tudi pri občanih. Glede na dejstvo, da Občina 
doslej nadomestila za nezazidana zemljišča ni uveljavljala, pa čeprav bi lahko (pravna podlaga), 
predlaga postopno obremenitev lastnikov. 
 
3. Zaključek - priprava finančnih posledic na ustrezno proračunsko postavko, obveščanje podjetja, 
ki se mu strošek NUSZ poveča za 100%, podrobna razgrnitev stanja na področju zemljišč, ki še 
niso zazidana. 
Dejal je, da so gradivu zajete samo stanovanjske površine, nezazidanih zemljišč ni zajetih. Za 
nezazidana zemljišča se planira 93.000,00 evrov skupnega prihodka.  
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Župan Franc Čebulj je povedal, da je Občina Naklo obremenila tudi kmete za določene poslovne 
objekte in da ima priliva od NUSZ okrog 900.000,00 evrov, Občina Cerklje pa bo imela priliva od 
NUSZ 770.000,00 evrov. V primerjavi z drugimi občinami je Občina Cerklje najcenejša. Če novi 
odlok ne bo sprejet, se bo NUSZ obračunal po starem odloku, ki že zajema nezazidana stavbna 
zemljišča, kar pomeni še višjo obremenitev. Glede individualne obravnave infrastrukture (pločniki) 
bi morali pripraviti program opremljanja za vsako hišo posebej, da bi se približali dejanskemu 
stanju. Omenil je stroške vzdrževanja infrastrukture, ki se pokriva iz NUSZ. Redno je potrebno 
vzdrževati okoli 170 km cest in ostale komunalne infrastrukture.   
 
Janez Korbar je dejal, da  na nekaterih področjih prispevajo v občinski proračun le s plačilom NUSZ. 
 
Marko Bolka - je dejal, da je višina cene objektov  odvisna od mikro komunalne opremljenosti v 
naselju oz. hiše ter da v odloku ni natančne opredelitve kaj je prometna ureditev. Za plačilo 
nadomestila za nezazidana stavbna zemljišča so bila mnenja razdeljena, zato je vložen amandma, 
da se točka zniža za polovico, kar pomeni 46.500,00 evrov manj planiranih prihodkov.   
 
Miha Zevnik - je spomnil, da se nezazidana stavbna zemljišča vključujejo v obračun zaradi poziva 
Ministrstva za finance, da se bo drugače odvzela finančna izravnava. Matevž Bohinc - se nagiba k 
individualni obravnavi in čim manjši obremenitvi občanov. V odgovoru na drugo vprašanje: 
»mogoče bo s tem koga spodbudilo k hitrejši prodaji parcele ter s tem znižanju vrednosti zazidljivih 
parcel«, vidi nesoglasje s sklepom o cenah odkupa zemljišča.  
Marija Remic - je uporabo pločnika utemeljila na praktičnem primeru: če živiš v stranski ulici in želiš 
otroka poslati peš v šolo, ga ne moreš poslati samo po glavni cesti, kjer je pločnik, ampak mora 
hoditi tudi po stranski ulici, kar pomeni, da je kvaliteta življenja bistveno slabša. Majhnega otroka 
bi vsak dan peljala sama v šolo in iz šole, kar pomeni, da bi imela višje stroške kot nekdo, ki živi 
na glavni ulici, ki ima pločnik.    
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da ima Občina v celoti pokrit osnovnošolski prevoz in ga plačuje.  
 
Stanislav Bernard  - zanimala ga je obdavčitev za počitniški namen ter razdelitev objektov na 
nižinski in višinski predel. Predvsem ga je zanimalo široko področje Krvavca. 
Gvido Modrijan je odgovoril, da so počitniški objekti tisti, ki so zgrajeni skladno z izdanim gradbenim 
dovoljenjem in veljavnim OPN. Počitniški namen je z novim odlokom natančno opredeljeno. Z novih 
odlokom se na novo opredeli Vrh Krvavca, to je IV območje (smučišče in Jezerca). V vasi Ambrož 
(III. območje) se bodo ločeno (individualno) obravnavale posamezne stavbe glede na namensko 
rabo. 
Luka Štumberger - je glede na višjo opredelitev Jezerc in smučišča, čeprav spadajo pod Ambrož 
pod Krvavcem dejal, da bi tudi Cerklje lahko ločili kdo ima pločnik in kdo ne, če se je lahko Krvavec 
ločilo kdo je bližji smučišču in kdo ni bližje smučišču.  
Gvido Modrijan je glede pločnika povedal primer pritožnika, ki je dejal, da ga nima, ima ga na drugi 
strani ceste in da ne more dostopati do pločnika ker ni prehoda za peščce. Iščejo se absurdni 
razlogi, ki jih moraš na davčni zagovarjati in podati kot Občina mnenje, zavezanci pa se sebi v prid 
pritožuje. Določiti kdo ima pločnik in kdo ne, je težko določiti individualno. Odmera NUSZ tudi nima 
nobene povezave z vrednostjo nepremičnine. Nadomestilo poskuša ovrednotiti komunalno 
opremo, ki je speljana na tistem območju in preko nekega zneska, participacije, in ta denar potem 
nazaj v občinski proračun, da se bo lahko vzdrževala infrastruktura. Občinski odlok ne zanima 
koliko je vredna nepremičnina, ker trenutno nimamo davka na nepremičnine, ki bi izhajal iz 
vrednosti nepremičnine. To ni davek, ampak nadomestilo, ki pokrije stroške rednega vzdrževanja. 
Glede omenjenega stavka o hitrejši prodaji zemljišč meni, da je v  splošnem družbenem interesu 
kot občinskega sveta, da bi bile cene zemljišč na območju občine čim nižje, čim bolj konkurenčne, 
zato da bi lahko ljudje te nepremičnine kupili. Vsak posamezni lastnik nepremičnine pa ima željo, 
da jo čim dražje proda. Skupnost pa je tista, ki postavi merila lastniku že več let prazne parcele, do 
katere je zgrajena cesta, manjka pa hiša, da bi participirala zgrajeni infrastrukturi kot sosed, ki ima 
zgrajeno hišo.  
V primerjavi z obstoječim odlokom je Aerodrom Ljubljana z novim odlokom bistveno bolj 
obremenjen, medtem ko ostala območja nižina in hribovje pa je z novim odlokom obremenjen nekaj 
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manj. Območje smučišča Krvavca (kjer se konča asfalt, začne planšarija) pa ne gre več za območje 
stanovanjske poselitve ampak gre za objekte v turistične namene, vikende.  
 
Na zahtevo svetnikov Liste za Vas je bila seja prekinjena ob 17.50 uri in se je nadaljevala ob 17.55 
uri.  
Ob nadaljevanju seje je bilo prisotnih 16 svetnic in svetnikov. 
  
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

3.  SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme s strani Liste za Vas predlagani 
Amandma št. 1 (8. člen):  
-- podrobnejša opredelitev postavke »promet« in sicer vsaj na pločnike, širino cestišča 
(glede na tehnične smernice občinskega področnega predpisa)  
-- sprememba postavke »promet«, iz 11 na 10 točk, od tega se polovica (5 točk) obravnava 
individualno, glede na dejansko stanje infrastrukture, preostanek (5 točk) pa kolektivno na 
ravni naselja.  
-- sprememba postavke »omrežje javne razsvetljave«, iz 3 na 4 točk, od tega se polovica (2 
točki) obravnava individualno, glede na dejansko stanje infrastrukture, preostanek (2 točki) 
pa kolektivno na ravni naselja. 
 
Sklep NI BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 8 ZA, 8 PROTI). 
 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

4.  SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme s strani župana predlagani Amandma: 
Letna vrednost točke za odmero nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za 
nezazidano stavbno zemljišče se zniža za 20 % na 0,008  
 
Sklep NI BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 8 ZA, 8 PROTI). 
 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

5.  SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme s strani Liste za Vas predlagani 
Amandma št. 2 (16. člen): 
Letna vrednost točke za odmero nadomestila, za nezazidana stavbna zemljišča znaša 50% 
predlagane vrednosti in sicer 0,005 EUR/m2(/leto).  
 
Sklep NI BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 8 ZA, 8 PROTI). 
 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

6.  SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Odlok o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča v Občini Cerklje na Gorenjskem. 
 
Sklep NI BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 8 ZA, 8 PROTI). 
 
 
Po krajši prekinitvi seje in usklajevanju predlogov svetnic in svetnikov so bili predstavljeni podatki 
o odmeri NUSZ po starem in po novem predlogu.  
 
Župan je predlagal, da se sprejme 

7. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Odlok o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča s predlagano spremembo 16. člena odloka, tako da letna vrednost 
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točke za odmero nadomestila, za nezazidana stavbna zemljišča znaša 50% predlagane 
vrednosti in sicer 0,005 EUR/m2.  
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 13 ZA, 2 PROTI). 
1 svetnik ni glasoval. 
 
 
Ad 4.  
Statut Občine Cerklje na Gorenjskem – predlog  
Marta Jarc - je predstavila spremembe in dopolnitve Statuta Občine Cerklje na Gorenjskem. 
Spremembe in dopolnitve Statuta so bile pripravljene na podlagi priporočil in smernic Ministrstva 
za javno upravo - Službe za lokalno samoupravo. Osnutek Statuta je bil obravnavan in sprejet brez 

pripomb na 12. redni seji občinskega sveta, dne 16.11.2016. Občinskemu svetu se v obravnavo in 
sprejem posreduje predlog Statuta Občine Cerklje na Gorenjskem v enakem besedilu z eno 
spremembo in sicer v 109. členu. Predlaga se, da se sprejme amandma na določbo drugega 
odstavka 109. člena predloga Statuta Občine Cerklje na Gorenjskem, ki naj se namesto sedanjega 
besedila: 
»(2) Uradno glasilo občine je Uradni list Republike Slovenije.« 
popravi tako, da se glasi:  
»(2) Uradno glasilo občine je Uradno glasilo slovenskih občin, ki ga izdaja Institut za lokalno 
samoupravo in javna naročila Maribor.« 
V nadaljevanju je predstavila primerjavo cen objav v Uradnem vestniku Občine Cerklje na 
Gorenjskem, Uradnim listom RS in Uradnim glasilom slovenskih občin, ki ga izdaja Institut za 
lokalno samoupravo in javna naročila Maribor in je najcenejši. Občani si bodo lahko ogledali 
sprejete akte na spletni strani občine ali v objavljenem Uradnem glasilu slovenskih občin. V Novicah 
izpod Krvavca se bi navedli samo sprejeti akti v posamezni številki Uradnega glasila slovenskih 
občin.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Miha Zevnik  - je vprašal kako pogosto izhaja Uradno glasilo slovenskih občin.  
Marta Jarc je odgovorila, da je pogostost izhajanja približno enkrat tedensko.  
 
Matevž Bohinc – je vložil amandma k 34. členu »imenovanje podžupana«. Predlaga, da se 
besedilo: 
»(1) Za pomoč pri opravljanju nalog župana ima občina enega podžupana. Podžupana izmed 
članov občinskega sveta imenuje in razrešuje župan.« 
popravi, tako da se na novo glasi: 
»(1) Za pomoč pri opravljanju nalog župana ima občina najmanj enega in največ dva podžupana. 
Podžupana izmed članov občinskega sveta imenuje in razrešuje župan.« 
 
V krajši razpravi so župan Franc Čebulj, Jaka Ciperle, Matevž Bohinc in Marta Jarc razpravljali o 
omejitvi števila imenovanj podžupanov. Zakon o lokalni samoupravi (33.a člen) določa, da ima 
občina najmanj enega podžupana.   
 
Marko Bolka – je dejal, da v tretjem odstavku 7. člena, ki govori o tem, da občina omogoča pogoje 
za gospodarski razvoj občine, pogreša navedbo, da občina lahko lastniško vstopa v gospodarske 
subjekte.  
Marta Jarc je povedla, da so se v zvezi s tem posvetovali z odvetnikom, ki je opozoril na določbe 
Zakona o lokalni samoupravi in določbe v Statutu, ki so podlaga za vstop občine v gospodarski 
subjekt, kot je na primer RTC Krvavec. Povezava z določbami 21. člena Zakona o lokalni 
samoupravi se v Statutu opredeljujejo v 7. členu (3., 9. in 10. točka).  
 
Župan je predlagal, da se sprejme 

8. SKLEP: 



 7 

Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme amandma na 1. odstavek 34. člena 
predloga Statuta Občine Cerklje na Gorenjskem:  
»(1) Za pomoč pri opravljanju nalog župana ima občina najmanj enega in največ dva 
podžupana. Podžupana izmed članov občinskega sveta imenuje in razrešuje župan.« 
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 16 ZA, 0 PROTI). 
 
 
Župan je predlagal, da se sprejme 

9. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme amandma na 2. odstavek 109. člena 
predloga Statuta Občine Cerklje na Gorenjskem: 
»(2) Uradno glasilo občine je Uradno glasilo slovenskih občin, ki ga izdaja Institut za lokalno 
samoupravo in javna naročila Maribor.« 
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 16 ZA, 0 PROTI). 
 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

10.  SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Statut Občine Cerklje na Gorenjskem, 
s predlaganima amandmajema k 34. členu in 109. členu Statuta Občine Cerklje na 
Gorenjskem.  
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 16 ZA, 0 PROTI). 
 
 
Ad 5. 
Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2017 – predlog 
Maruša Zajc -  prihodki proračuna za leto 2017 znašajo  8.314.607,00 evrov, odhodki proračuna 
znašajo 9.929.286,00 evrov, prejeta vračila od kapitalskih naložb znašajo 257.703,00 evrov, 
povečanje kapitalskih deležev 1.250.000,00 evrov in najem posojil 1.400.000,00 evrov. Med 
prihodki in odhodki proračuna se ugotavlja proračunski primanjkljaj v višini 1.614.679,00 evrov. 
Ugotavlja se, da bodo sredstva na računih iz preteklih let v celoti porabljena. Ocenjena vrednost 
sredstev na računih iz preteklih let znaša 1.206.976,00 evrov. Vrednost projektov v načrtu razvojnih 
programov za leto 2017 znaša 5.643.564,00 evrov, vrednosti projektov po proračunskih virih so: 
EU sredstva 143.393,00 evrov, lastna sredstva 5.227.782,00 evrov, transferi iz drugih občin 
166.113,00 evrov in transferi iz državnega proračuna 106.276,00 evrov.  
K predlogu Odloka o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem se predlaga Amandma št. 1:  
V skupni vrednosti 28.000 € se povečajo sredstva na proračunskih postavkah :  

 0637 Razpolaganje in upravljanje s premoženjem, potrebnih za delovanje občinske uprave  
se doda konto 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave v znesku 20.000 €, za 
postavitev in ureditev ter izvedbo vseh inštalacij sprejemne pisarne občinske uprave, ki bo 
locirana ločeno od tajništva župana. 

 1632 Pokopališče Trata na kontu 402099 Drugi splošni material in storitve v znesku 2.000 
€ za ureditev poti na pokopališču in izvedba ograje na klančini do pokopališča. 

 1633 Mrliške vežice na kontu 402503 Tekoče vzdrževanje drugih objektov v znesku 6.000 
€ za generalno pleskanje celotnega objekta, obdelavo betonskih stebrov in kleparskih del 
na mrliških vežicah na Spodnjem Brniku. 

Za znesek v višini 250.000 € se zniža proračunska postavka iz bilance računa finančnih terjatev in 
naložb 1451 RTC Krvavec zavezujoča ponudba 
Zmanjšajo se sredstva na proračunski postavki: 

 714105 Prihodki od komunalnih prispevkov v vrednosti 222.000 €  
 
Predlaga se, da se sprejme sprememba 14. člena odloka, ki se po novem glasi: 
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»Odlok o proračunu in priloge proračuna za leto 2017 se objavijo na spletni strani občine, odlok pa 
tudi v Uradnem vestniku Občine Cerklje na Gorenjskem in začne veljati naslednji dan po objavi.«  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Stanislav Bernard – zanimalo ga je zakaj je bil v letu 2016 načrt investicijskih programov dosežen 
samo 40 %-no, planirano 4.809.000 evrov, realizacija 1.904.800 evrov. V letošnjem letu so bile 
vremenske razmere ugodne, zakaj je načrt tako nizko realiziran. V proračunu za leto 2017 je 
načrtovanih 5.683.000 evrov. Zanimalo ga je kje so zagotovila, da se bodo v prihodnjem letu 
programi v Načrtu razvojnih programov uresničili in ali bo potrebno primanjkljaj realizacije v 
letošnjem letu potrebno uresničiti v letu 2017. 
 
Maruša Zajc – ocena je bila postavljena do meseca oktobra. 
Župan Franc Čebulj je povedal, da bo jasen pokazatelj realizacije programov zaključni račun. O 
investicijah sproti poroča na sejah. Nekatere investicije se niso pričele, na primer investicija v Gradu 
se je ravnokar pričela, morala pa bi biti že približno 40 % realizirana, določene obnove odsekov 
cest se bodo realizirali  v prihodnjem letu, tudi izgradnja vodovoda Velesovo – Praprotna Polica – 
letališče je šele v fazi priprave razpisne dokumentacije. Nekatere projektne vrednosti investicij, ki 
so bile zajete v lanskem proračunu, so bile bistveno nižje. Temu primerno je tudi nižja realizacija. 
Glede na nižjo vrednost projektov in ne pričetih projektov je občina v celoti vrnila kredit.   
 
Na predlog župana je bila seja prekinjena ob 18.35 uri in se je nadaljevala ob 18.40 uri.  
Ob nadaljevanju seje je bilo prisotnih 16 svetnic in svetnikov. 
 
Marko Bolka – je podal vprašanja za določene konte proračuna: 

 
- Konto 0802 – policijska in kriminalistična dejavnost – kakšna je tukaj dejavnost 

Metod Kropar je obrazložil da naziv konta nima povezave z navedeno dejavnostjo. Sredstva so 
namenjena za delovanje Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu.  

 
- Konto 1104 Gozdarstvo, podkonto 1127 Traktorske vlake –  ni realizacije za leto 2016   

Župan Franc Čebulj je povedal, da je dogovorjeno z Zavodom za gozdove, da v kolikor se bi 
dodatna sredstva potrebovala, se bi finančna sredstva zagotovila. V letu 2016 ni bilo potrebe po 
dodatnih sredstvih.  
 

- Konto 1403 Promocija Slovenije, razvoj turizma in gostinstva, podkonto 1431 Regionalni 
razvojni programi – sredstva se povečujejo iz 12.000,00 evrov na 28.700,00 evrov (indeks 
240). V obrazložitvi so navedeni samo nazivi projektov BSC, niso pa opisani. Zanima ga 
tudi, če so predvidena nepovratna sredstva in kakšen je procent subvencioniranja. 

Župan Franc Čebulj je povedal, da so bili podatki posredovani s strani BSC, ki tudi še nima točnih 
podatkov. Zajeto je več vrst programov, programi LAS se po novem imenujejo CLLD. Prepričan je, 
da se bodo nekateri programi subvencionirali, če bodo evropska sredstva (na primer za projekt 
postavitev igral v vaseh, ki jih še nimajo). Če bodo sredstva, bo potreben rebalans proračuna.  
 

- Konto 1502 Zmanjševanje onesnaženja, kontrola in nadzor, podkonto 1524 Projekt RCERO 
Ljubljana – zanimalo ga je zakaj niso bila sredstva že vložena v letu 2016. 

Župan Franc Čebulj – sredstva še niso bila vložena, ker še ni bilo sklenjene koncesijske pogodbe. 
Na podlagi koncesijskih pogodb bo prva kvota realizirana v letošnjem letu, druga pa v naslednjem 
letu.  
 

- Konto 1802 Ohranjanje kulturne dediščine, podkonto 1821 Kulturna dediščina – sredstva 
se povečujejo za kulturne spomenike, indeks je 316 

Župan Franc Čebulj je povedal, da so sredstva namenjena za vzdrževanje kulturnih 
spomenikov lokalnega pomena, predvidoma v sodelovanju z ministrstvom za kulturo.   

 
- Konto 1834 Petrovčeva hiša – če so na tem kontu predvidena sredstva za ogrevanje oz. za 

zagotovitev normalne delovne temperature. 
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Metod Kropar je odgovoril, da so bila dela v TIC in knjižnici že opravljena v letošnjem letu 
(menjava radiatorjev z večjo kapaciteto, menjava hladilnih naprav in namestitev rolojev). 
 
- Konto 2004  Socialno varstvo starih,  podkonto 2047 Pomoč družini na domu – zanima ga 

podlaga za povečanje postavke, indeks 258 
Maruša Zajc – pomoč družini na domu obsega socialno oskrbo upravičenca v primerih 
invalidnosti, starosti nad 65 let ter v drugih primerih. Število uporabnikov in število ur pomoč pri 
vsakem uporabniku se mesečno spreminja in ga je težko predvideti.   

 
 
Matevž Bohinc – je v imenu svetnikov stranke SDS, Liste za Vas, Liste tudi mi smo del vas ter Liste 
obrti, podjetništva in turizma vložil amandma po kontih: 

- 04039001 - Obveščanje domače in tuje javnosti – predlagajo, da se postavka ne poveča 
Župan Franc Čebulj – sredstva se povečujejo v višini 7.000,00 evrov za predvideno snemanje sej 
občinskega sveta. 
 

- 0637 Razpolaganje in upravljanje s premoženjem, potrebnim za delovanje občinske 
uprave, 420101 Nakup avtomobilov – predlagajo, da se povečajo sredstva za 7.500,00 
evrov in se kupi vozilo s pogonom 4x4 za visokogorski del 

 
Župan Franc Čebulj - je povedal, da je proti predlaganemu amandmaju, če se predlaga, da se 
sredstva vzamejo iz postavke za nakup Krvavca. Zaradi resnosti ponudbe je potrebno, da ta znesek 
ostane v proračunu. V januarju bo seja občinskega sveta, ki bo zaprta za javnost, saj se bo odločalo 
o končni višini oddaje zavezujoče ponudbe.  
 
Marko Bolka – je povedal, da se na podlagi predlaganega amandmaja zadolževanje zniža iz 
1.400.000,00 evrov na dobrih 50.000,00 evrov, ker namreč tudi potem, ko so znižali sredstva 
rezervirana za vstop v družbo RTC Krvavec iz 1.250.000,00 evrov na 1.000.000,00 evrov, je kredit 
še vedno ostal v isti višini. Nikjer ni podatka o obrestnih merah. V zvezi s tem manjka tudi prihodek, 
in sicer participacija konzorcija obrtnikov in podjetnikov pri poplačilu stroškov za izvedbo 
podrobnega poslovnega pregleda poslovanja družbe, glede na to, da je v proračunu za to 
rezerviranih 40.000,00 evrov.  
 
Na predlog župana je bila seja prekinjena ob 19.00 uri in se je nadaljevala ob 19.05 uri.  
Ob nadaljevanju seje je bilo prisotnih 16 svetnic in svetnikov. 
 
Miha Zevnik – je povedal, da so svetniki koalicije akceptirali pripombe na osnutek proračuna in so 
že vnesene v proračun. Amandmaje, ki so jih želeli še podati k predlogu proračuna, bi jih morali 
podati pravočasno, da jih bi lahko občinska uprava še pregledala. Današnji amandma v celoti obrne 
proračun. Dejal je, da se proračun lahko popravlja ob rebalansih, ki se pričakujejo in bodo posledica 
prej omenjene postavke za nakup Krvavca. Brisanje te postavke ni sprejemljivo, če želimo ostati 
resni partnerji. Glede na to, da bo znana cena v januarju, je predlagal, da se proračun sprejme tak 
kot je predlagan, predlagane spremembe pa bo občinska uprava proučila in se lahko obravnavajo 
pri naslednjem rebalansu. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

11.  SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Odlok o proračunu  Občine Cerklje na 
Gorenjskem za leto 2017 s prilogami in predlaganim amandmajem št. 1. 
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 10 ZA, 5 PROTI). 
1 svetnik ni glasoval.  
 
 
Ad 6. 
Letni program prodaje finančnega premoženja Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2017 - 
predlog 
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Marta Jarc – je povedala, da je bil na 10. redni seji, dne 1.10.2016, že sprejet posamezni program 
prodaje delnic Gorenjske banke d.o.o. v lasti Občine Cerklje, na podlagi katerega je predvidena 
cena 298,00 evrov za delnico, prihodek od predvidene prodaje 145 delnic pa bi znašal 43.210,00 
evrov.   
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
Razprave ni bilo.  
  
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

12.  SKLEP:  
Sprejme se Letni program prodaje finančnega premoženja Občine Cerklje na Gorenjskem 
za leto 2017, v predlaganem besedilu. 
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 16 ZA, 0 PROTI). 
 
 
Ad 7. 
Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2017 – 
predlog 
Tanja Malovrh  -  osnutek Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2017 je bil 
obravnavan na 12. redni seji, dne 24.11.2016. V predlog načrta je v 8. členu vključen predlagani 
amandma, da se po vsaki uspešni realizaciji prodane nepremičnine na naslednji redni seji 
občinskega sveta priloži gradivu poročilo o prodaji, ki bo vsebovalo zahtevane podatke o 
nepremičninah. Ob koncu koledarskega leta se pred sprejetjem novega načrta za prihodnje leto 
gradivu doda seznam vseh prodanih nepremičnin tekočega leta. Skladno s 15. členom Zakona o 
stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti pa bo poročilo o realizaciji načrta 
predloženo tudi skupaj z zaključnim računom proračuna. Predlog načrta glede na sprejeti osnutek 
se razlikuje v naslednjem:  
- v predlog načrta pridobivanja nepremičnega premoženja za leto 2017 so v 7. členu dodana 
zemljišča s parc. št. 77/6, 77/7 in 77/8, vsa k.o. Zalog s pripadajočimi objekti. Gre za zemljišča v 
neposredni bližini Osnovne šole Zalog.  
- v predlog načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem za leto 2017 je v 8. členu dodanih 
deset novih zemljišč, in sicer parc. št. 1084/18, 1084/20, 1110/1, 1118/1, 1113/1, vsa k.o. Zalog, 
parc. št. 542/2, 540/10, 540/9, 540/7, vsa k.o. Štefanja Gora in parc. št. 1356/4 k.o. Cerklje. Gre za 
zemljišča, ki jih v naravi uživajo lastniki sosednjih zemljišč. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
Razprave ni bilo.  
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

13. SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2017, v predloženem 
besedilu. 
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 16 ZA, 0 PROTI). 
 
 
Ad 8.  
Načrt ravnanja s premičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2017 – 
predlog 

Tanj Malovrh  - Skladno z Zakonom o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti in Uredbo o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti je načrt 
ravnanja s premičnim premoženjem v posamični vrednosti nad 10.000,00 evrov za leto 2017 
sestavljen le iz načrta pridobivanja premičnega premoženja. V letu 2017 se planira nakup 
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motornega vozila. Motorno vozilo se bo nabavilo do razpoložljivih sredstev na proračunski postavki 
0637 konto 420101, in sicer v višini do 12.500,00 EUR. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka – je podal pobudo, da se proračunska postavka dvigne na 20.000,00 evrov in se kupi 
vozilo, ki bo opremljeno za vožnjo v vseh razmerah, da lahko dostopa, kjer ga občani oz. občinska 
infrastruktura potrebuje.   
Župan Franc Čebulj je dejal, da podpira predlog in se bo upošteval pri rebalansu.  
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme  

14.  SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Načrta ravnanja s premičnim 
premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2017, v predloženem besedilu. 
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 16 ZA, 0 PROTI). 
 
 
Ad 9. 
Predlog Sklepa o določitvi skupne vrednosti pravnih poslov kot izjeme od obvezne 
vključitve v Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem za 
leto 2017 
Marta Jarc - Predlagani akt je potreben, ker se v primeru spremenjenih prostorskih potreb, ki jih ni 
bilo mogoče določiti ob pripravi načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na 
Gorenjskem, ali ob nepredvidenih okoliščinah na trgu, ki narekujejo hiter odziv, lahko sklepajo 
pravni posli, ki niso predvideni v veljavnem načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem v 
vrednosti največ 20 % od skupne vrednosti poslov nepremičnega premoženja, ki so predvideni v 
veljavnem načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 
2017. Skupno vrednost pravnih poslov v skladu z navedenimi določili vsako leto določi občinski 
svet v roku 30 dni po sprejemu proračuna. Skladno z 12. členom Zakona se za leto 2017 določi 
višino sredstev oz. skupno vrednost pravnih poslov:  
- glede na sprejeti načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem bi 
lahko občina sklenila pravne posle do višine 89.216,80 EUR, to je 20 % od skupne vrednosti vseh 
nepremičnin na podlagi posplošene tržne vrednosti evidence po GURS, ki znaša v načrtu 
446.084,00 EUR;  
- glede na to, da je v proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2017 predviden prihodek iz 
naslova prodaje nepremičnin v nižjem znesku, to je v znesku 300.000,00 EUR, predlagamo, da se 
določi vrednost teh poslov v višini 20 % od zneska, ki je predviden v proračunu, to je v višini 
60.000,00 EUR, saj na podlagi dosedanjih izkušenj sprejeti Načrt ravnanja z nepremičnim 
premoženjem za leto 2017 ne bo v celoti realiziran. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
Razprave ni bilo.  
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

15.  SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Sklep o določitvi skupne vrednosti 
pravnih poslov kot izjeme od vključitve v načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2017, v predloženem besedilu. 
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 15 ZA, 0 PROTI). 
1 svetnica ni glasovala. 
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Ad 10. 
Predlog Sklepa o izvzemu zemljišč iz javnega dobra 
Tanja Malovrh –  Pri zemljiščih s parc. št. 1356/4 k.o. Cerklje ter zemljiščih s parc. št. 1113/1,  
1084/18 in 1084/20 vse k.o. Zalog,  gre za ureditev stanja, kjer posamezni lastniki uživajo zemljišča, 
ki so do sedaj imela status javnega dobra, in sicer v naravi ta zemljišča predstavljajo opuščeno pot. 
Občina namerava ta zemljišča v nadaljevanju odprodati oz. menjati z zemljišči, ki v naravi 
predstavljajo občinsko cesto. Navedena zemljišča se torej ne uporabljajo in ne služijo vsem pod 
enakimi pogoji, zato se izvzamejo iz javnega dobra.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme  

16.  SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Sklep o izvzemu zemljišč iz javnega 
dobra, v predloženem besedilu. 
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 16 ZA, 0 PROTI). 
 
 
 
Ad 11. 
Predlog Sklepa o cenah odkupa zemljišč 
Marta Jarc – Predloženi sklep o cenah odkupa zemljišč je podlaga za določitev cene zemljišč pri 
sklepanju prodajnih pogodb, vključno z menjalnimi pogodbami, na podlagi katerih Občina Cerklje 
na Gorenjskem pridobiva zemljišča za potrebe izgradnje komunalne infrastrukture. Odkup zemljišč 
se izplačuje na podlagi sklenjenih pogodb po sledečih cenah za m2 zemljišč: 

- Zazidano in nezazidano stavbno zemljišče in območja namenske rabe P in O v naseljih 25 
EUR/m2 

- Kmetijska zemljišča (K1, K2) in območja namenske rabe P in O izven naselij v nižinskem 
delu občine 6,00 EUR/m2 

- Kmetijska zemljišča (K1, K2) in območja namenske rabe P in O izven naselij v višinskem 
delu občine 3,00 EUR/m2 

- Gozdna zemljišča, območja površinskih voda, območja vodne infrastrukture in območja 
namenske rabe P in O izven naselij 1,00 EUR/m2 

Posamično zemljišče v velikosti do 200 m2 se obračuna skladno s tem sklepom. Za zemljišča, ki 
so večja od 200 m2, se pred sklenitvijo pravnega posla naroči cenitev. Cenitev se naroči tudi v 
primeru, če odgovorna oseba za izvedbo postopka po tem sklepu razpolaga s podatki, iz katerih 
izhaja, da je vrednost m2 posamičnega zemljišča izkustveno bistveno višja ali nižja od cen, 
določenih v 2. členu sklepa. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka – glede imenovanja sklepov (prejšnji sklep in predlagani sklep se ne imenujeta enako) 
je predlagal, da se vzdržuje konsistenca. S predlaganim sklepom se vključujejo tudi menjalne 
pogodbe, ki prej niso bile vključene in se dvigajo cene. Zanima ga osnova za zvišanje cen na 
določenih segmentih, drugih pa ne ter kaj je osnova za merilo 200 m2. V drugem 2. odstavku 4. 
člena sklepa je navedeno: »Cenitev se naroči tudi v primeru, če odgovorna oseba za izvedbo 
postopka po tem sklepu razpolaga s podatki, iz katerih izhaja, da je vrednost m2 posamičnega 
zemljišča izkustveno bistveno višja ali nižja od cen, določenih v 2. členu tega sklepa.«  
Marta Jarc je povedala, da zvišanja vrednosti temeljijo na cenitvi cenilca za kmetijske površine. 
Določitev površine 200 m2 temelji na zakonu, ki zahteva obvezno cenitev za premoženje, ki je 
vredno 10.000,00 evrov ali več, kar se ne presega glede na najvišjo ceno 25  EUR/m2 in površino 
200 m2 in se doseže največ 5.000,00 evrov.  
 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme  
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17.  SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Sklep o cenah odkupa zemljišč za 
komunalno infrastrukturo na območju občine Cerklje na Gorenjskem, v predloženem 
besedilu. 
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 16 ZA, 0 PROTI). 
  
 
Ad 12. 
Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju javnih kulturnih 
programov in kulturnih projektov v Občini Cerklje na Gorenjskem – predlog 
Simona Vodlan - s Pravilnikom so opredeljeni tako upravičenci, pogoji in kriteriji za sofinanciranje, 
kakor tudi postopek dodelitve sredstev. Z dopolnitvijo 4. alineje 4. člena citiranega Pravilnika se 
bolj jasno opredelijo pogoji, ki jih morajo izpolnjevati po tem pravilniku vlagatelji, ki kandidirajo na 
javni razpis za sofinanciranje. Dopolnitev se glasi: »kot pravne osebe so ustanovljeni ali registrirani 
za opravljanje dejavnosti s področja kulture in morajo dejavno izvajati programe ali projekte s 
področja kulture vsaj eno leto pred dnem objave javnega razpisa«.  
 
Podžupan Miha Zevnik je odprl razpravo.  
Razprave ni bilo. 
   
Podžupan Miha Zevnik je predlagal, da se sprejme   

18.  SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Pravilnika o spremembah in 
dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju javnih kulturnih programov in kulturnih projektov 
Občine Cerklje na Gorenjskem, v predlaganem besedilu. 
 
Sklep JE BIL sprejet (15 PRISOTNIH: 15 ZA, 0 PROTI). 
1 svetnik je bil v času glasovanja odsoten. 
 
 
Ad 13. 
Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju letnega programa športa 
v Občini Cerklje na Gorenjskem – predlog 
Simona Vodlan - Z letnim programov športa se opredelijo športne dejavnosti oz. športni progami, 
ki se bodo lahko sofinancirali, s Pravilnikom pa so opredeljeni pogoji za sofinanciranje, merila in 
postopki za dodeljevanje sredstev, kakor tudi postopek dodelitve sredstev. S predlaganimi 
dopolnitvami se določijo kriteriji za ugotavljanje upravičenih stroškov za podporo pri izvajanju 
tekmovalnega športnega programa članskih ekip, ki so napredovala v 1. 2. ali 3. državno 
(slovensko) ligo. Sredstva za navedeno sofinanciranje se zagotovijo na proračunski postavki 1851 
– Transferi s področja športa, z letnim programov športa se opredeli višina sofinanciranja, z javnim 
razpisom pa kriteriji upravičenosti sofinanciranja. Predlaga se, da se v Merilih za vrednotenje 
športnih programov, ki so priloga Pravilnika o sofinanciranju letnega programa športa v občini 
Cerklje na Gorenjskem, v tabeli 2 v »kazalcu števila registriranih članov s plačano letno članarino 
na TRR« popravi kriterij iz »51-10« v »51-100« ter, da se v tabeli 5 2. alineja, ki se glasi 
»sponzorska sredstva preteklega leta, vezana na proračunsko postavko za šport tekočega leta«, 
črta. 
 
Podžupan Miha Zevnik je odprl razpravo. 
 
Jaka Ciperle – vprašal je, če se morajo trije klubi, kljub temu, da so vložili prošnje, javiti na javni 
razpis in če bodo dobili sredstva v višini kot so jim bila obljubljena.  
Simona Vodlan je povedala, da je Občina kakor tudi Odbor za negospodarstvo prejel tri prošnje 
športnih društev oz. kluba, v katerih so zaprosili za dodatno finančno pomoč pri izvajanju 
tekmovalnega programa članskih ekip. O tem je občinski svet razpravljal na svoji 12. redni seji, in 
kot je bilo takrat pojasnjeno, da v primeru, da se zagotovijo dodatna sredstva za sofinanciranje, le 
ta ne morejo biti razporejena neposredno, ampak z javnim razpisom, v katerem bodo določena 
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merila in kriteriji upravičenosti, pri tem pa se bodo sredstva v ta namen v višini 40.000,00 EUR v 
javnem razpisu določila ločeno od sredstev, namenjenih za sofinanciranje izvajanja ostalih športnih 
programov v letu 2017. To točko je obravnaval  tudi Odbor za negospodarstvo na svoji 10. redni 
seji. 
 
Podžupan Miha Zevnik je predlagal, da se sprejme 

19.  SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Pravilnika o spremembah in 
dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju letnega programa športa v občini Cerklje na 
Gorenjskem, v predlaganem besedilu. 
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 16 ZA, 0 PROTI). 
 
 
Ad 14.  
Letni program športa v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2017 
Simona Vodlan  -  Z letnim program športa v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2017 se določijo 
športni programi in projekti povezani s športno dejavnostjo v lokalni skupnosti, pri čemer se z letnim 
programov določi katere vrste športnih programov se bo financiralo, obseg in višine sredstev, 
potrebnih za uresničevanje športnih dejavnosti v lokalni skupnosti, vključno z vzdrževanjem in 
obratovanje ter investicijami v športno infrastrukturo. Z letnim programom športa za leto 2017 je bil 
na svoji 10. redni seji seznanjen tudi Odbor za negospodarstvo. Obrazložila je  rezervirana sredstva 
za izvajanje športne dejavnosti v letu 2017 za izvajanje interesne športne vzgoje predšolskih in 
šolskih otrok, za izvajanje športne vzgoje otrok in mladine, usmerjenih v kakovostni šport in za 
vzdrževanje in obratovanje ter investicije v športno infrastrukturo.  
 
Podžupan Miha Zevnik je odprl razpravo. 
 
Stanislav Bernard – je vprašala, če v občini obstajajo vrhunski športniki. 
Simona Vodlan pojasni, da po nacionalnem programu športa opredeljuje vrhunski šport z obsegom 
programov priprav in tekmovanj, z osnovnim ciljem vrhunskega športnega dosežka, pri čemer je 
vrhunski športnik, športnik, ki ima naziv perspektivnega, mednarodnega ali svetovnega razreda, 
skladno s Pogoji, pravili in kriteriji za registriranje in kategorizacijo športnikov v RS. Med 
dejavnostmi s področja vrhunskega športa je še posebno pomembno strokovno delo ob ustrezni 
strokovno-znanstveni podpori ter zagotavljanju sistematičnih pogojev za osebni razvoj vrhunskega 
športnika (izobraževanje, zaposlovanje vrhunskih trenerjev v panožnih športnih centrih, razvoj 
strokovnega kadra, podpora programom, nagrade za vrhunske dosežke, itd.). Občina ne razpolaga 
s podatkom, da je v tem trenutku v občini športnik s stalnim prebivališčem v občini, ki trenutno 
dosega vrhunske dosežke na določenem športnem področju. 
 
Podžupan Miha Zevnik je predlagal, da se sprejme 

20.  SKLEP:  
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Letnega programa športa v 
občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2017, v predlaganem besedilu. 
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 16 ZA, 0 PROTI). 
 
 
Ad 15. 
Kodeks ravnanja izvoljenih predstavnikov v Občini Cerklje na Gorenjskem - predlog 
Marta Jarc –  Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem je na nadaljevanju 12. redne seje, dne 
24.11.2016, sprejel Kodeks kot osnutek in predlagal Statutarno pravni komisiji, da ga pregleda. 
Statutarno pravna komisija je na svoj 6. redni seji, dne 5.12.2016, obravnavala predmetni Kodeks 
in podala predloge k členom Kodeksa, ki so navedeni in obrazloženi v predloženem gradivu. Na 
predlog Statutarno pravne komisije se predlaga, da se sprejme predlagani amandma k preambuli  
in  amandma k 25. členu. 
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Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Matevž Bohinc – je prebral 10. člen Kodeksa, ki govori o konfliktu interesov in pozval svetnika 
Rajka Rozmana in Luka Štumbergerja, da se v nadaljevanju po sprejetju Kodeksa tega dosledno 
držita. Upa, da bodo vsi svetniki in svetnice znali Kodeks realizirati.   
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

21.  SKLEP:  
Sprejmeta se amandmaja k preambuli in k 25. členu  predloga Kodeksa ravnanja izvoljenih 
predstavnikov v Občini Cerklje na Gorenjskem. 
 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 16 ZA, 0 PROTI). 
 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

22.  SKLEP:  
1. Sprejme se Kodeks ravnanja izvoljenih predstavnikov v Občini Cerklje na 

Gorenjskem, s predlaganima amandmajema k preambuli  in k 25. členu. 
 

2. Izvoljeni predstavniki se s svojim podpisom obvežejo, da bodo pri svojem ravnanju 
upoštevali določila kodeksa. 

 
Sklep JE BIL sprejet (16 PRISOTNIH: 15 ZA, 0 PROTI). 
1 svetnik ni glasoval.  
 
 
Ad 16. 
Poročilo o odmeri komunalnega prispevka za naknadno opremljanje s fekalnim 
kanalizacijskim omrežjem 
Romana Žepič – je poročala, da je bilo do vključno 30. 11. 2016 skupaj izdanih 870 odločb o odmeri 
komunalnega prispevka zaradi izboljšanja opremljenosti zemljišč s kanalizacijo (tabela 1). Za en 
objekt je lahko izdanih več odločb, za večstanovanjsko stavbo v Cerkljah je v pripravi 68 odločb, ki 
bodo izdane lastnikom posameznih delov stavbe. Več kot polovica zavezancev znesek 
odmerjenega komunalnega prispevka poravna v celoti v enkratnem znesku. Okvirno 39 % 
zavezancev se odloči za obročno plačilo. Večina vlog za obročno plačilo komunalnega prispevka 
je podana za plačilo na 20 obrokov (cca 42 %), okvirno 10 % zavezancev se odloči za plačilo na 
10 obrokov, preostali se odločijo za manjše število obrokov (tabela 2). V primeru zamude s plačilom 
komunalnega prispevka na podlagi izdanih odločb oziroma sklenjenih pogodb finančna služba izda 
zavezancem prvi opomin za neplačilo komunalnega prispevka. V primeru ne poravnanja 
obveznosti na podlagi prvega opomina finančna služba izda zadnji opomin pred prisilno izterjavo. 
Večina zavezancev po prejemu opomina obveznosti tudi poravna. V nasprotnem primeru finančna 
služba poda predlog za izvršbo (tabela 1). 
Priključevanje na javno kanalizacijsko omrežje se izvaja postopoma po posameznih naseljih, glede 
na lego naselja, najprej naselja bližje centralni čistilni napravi Domžale-Kamnik (Lahovče, Vopovlje, 
Spodnji Brnik, Zgornji Brnik, Cerklje na Gorenjskem,…). Odločbe o odmeri komunalnega prispevka 
so po večini izdane za naselja Lahovče, Vopovlje, Spodnji Brnik in Zgornji Brnik, sedaj se izdajajo 
odločbe na območju Cerkelj. Seznam števila izdanih soglasij in izvedenih priključitev po naseljih je 
razviden iz Tabele 1. 
 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem je sprejel Poročilo o odmeri komunalnega 
prispevka za naknadno opremljanje s fekalnim kanalizacijskim omrežjem, kot informacijo. 
 
 
Ad 17. 
Svetniška vprašanja in pobude 
Marta Jarc – z gradivom so bili posredovani odgovori na vprašanja svetnic in svetnikov.  
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Z gradivom za sejo so bili posredovani odgovori na zastavljena vprašanja svetnika Marka Bolka: 
o poslovanju in sredstvih Zavoda za turizem in Socialno varstvenega zavoda Taber za objekt 
»avtobusna postaja«, na naslovu Trg Davorina Jenka 3, o prometni varnosti v Ulici Ignacija 
Borštnika in o upravičenost do povračila investicije v male komunalne čistilne naprave (MKČN). 

  
Marko Bolka – planirana poraba na Zavodu za turizem Cerklje ostaja na isti ravni kot je pričakovana 
ocene realizacije v letu 2016. Anton Kopitar, ki je član Sveta zavoda je na eni izmed prejšnjih sej 
ocenil, da se ne potrebuje vodstveni kader, ker je fiksen strošek kadra zelo velik in da bi sredstva 
rajši namenili za zunanje izvajalce. Ima odgovor, kam bi se lahko ta sredstva namenila. Na eni 
strani imamo dva projekta, nekateri svetniki pa so seznanjeni s poročilom nekdanje v.d. direktorice. 
Podal je pobudo, da se na seji sveta predstavi plan razporeditve sredstev v letu 2017 in da se na 
sejo povabi tudi namestnika predsednice Sveta zavoda, g. Vlada Ahčina. Glede na to, da je bil 
finančni plan poslovanja za leto 2016 na Svetu zavoda zavrnjen, ga je zanimalo, če je bil napravljen 
popravek in kakšen je planiran finančni izid. Omenil je, da je v.d. direktorja Zdravko Kastelic na 
televiziji potožil, da ima problem s kadrom (za 150 oskrbovancev ima za noč na razpolago samo 
dve osebi), ker pač ministrstvo postavlja tako nizke standarde za sistemizacijo delovnega mesta.  
Župan Franc Čebulj je dejal, da je bila v oddaji POP TV predstavljen celoten sistem v Sloveniji, 
kakšni so normativi in možnosti zaposlovanja določenega kadra. Komentarja na poročilo v.d. 
direktorice Zavoda za turizem ne bo dajal. Strinja se, da je potrebno, da se Svet zavoda čimprej 
sestane in postavi neko vizijo v prehodnem obdobju ob morebitnem nakupu Krvavca. V proračunu 
je namenjeno tudi 20.000,00 evrov sredstev za strategijo poslovnega modela.  
Andreja Jerala – domu Taber je bilo podeljen osnovni certifikat Družini prijazno podjetje. Svet 
zavoda je v poletnem času sprejel novelacijo finančnega plana, kakšen bo poslovni izid še ni znano, 
planiran je pozitiven izid.  
 
Marko Bolka -  kot je razvidno iz odgovora se zavezancev za plačilo komunalnega prispevka zaradi 
izboljšanja komunalne opremljenosti ne more oprostiti plačila komunalnega prispevka, da bi bili na 
ta način upravičeni do povračila investicije v MKČN. Zanimalo ga je, če je možna delna oprostitev. 
Predlagal je, da se terminski plan investicij,  katere so opredeljene v razvojnih načrtih oz. vsaj 
takrat, ko so pridobljena gradbena dovoljenja, javno objavljajo. Za zasebnega investitorja, ki se 
loteva gradnje je to zelo pomembno, da lahko najde rešitev, če izvedba investicije zamuja.  
Župan Franc Čebulj je povedal, da se terminski plan lahko objavlja po novelaciji programa, ki se 
običajno dela za nekaj let naprej.  
 
Klavdija Frelih – svetnicam in svetnikom je predlagala, da namenijo družini, ki potrebuje pomoč 
današnjo sejnino v celoti ali delno.  
 
Marko Bolka – je postavil svetniška vprašanja in podal pobude : 

- Objava zapisnikov izrednih sej na občinski spletni strani – niso objavljeni 
Marta Jarc je pojasnila, da se zapisnika 2. in 3. izredne seje na spletni strani nista objavila zaradi 
zaupnosti podatkov. 
 

- Pokopališče Cerklje – pot od trgovine proti občini ni osvetljena, kdo je upravitelj. 
Župan Franc Čebulj – upravitelj je Župnija Cerklje.  
 

- Most v ulici Ivana Hribarja - Pred časom hrastov most podrt, namesto njega smrekov. Ali je 
most v domeni Občine.  

Metod Kropar – most je v privatni lasti.  
 

- Prometna varnost: Vašca –Letališče/gradbišče: neustrezna postavitev prometnega znaka  
»nimaš prednosti!« Podal je pobudo, da se izvajalcem izda uradno opozorilo. 
Župan Franc Čebulj in Metod Kropar – prišlo je več pritožb, zato se je razmišljalo, da bi se cesta v 
času gradnje zaprla. Znaki »stop gradbišče« so postavljeni. Lahko da je prišlo do nepravilne 
postavitve znaka »nimaš prednosti« na gradbišču, prišlo pa je tudi do vandalizma in samovoljnega 
obračanje znakov »stop gradbišče« na glavno cesto. Vozniki ne upoštevajo omejitve »40 km/h« in 
znaka »gradbišče«. Dodatno se bodo postavile zvočne grbine in klin fikse.  
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- Pšata: voda na dvorišču – lastniki opozarjajo, da voda zaliva dvorišče. Podal je pobudo za  
izvedbo tehničnega ukrepa. 
Župan Franc Čebulj – problem se bo lahko reševal ob priklopu na kanalizacijski sistem. Strošek 
premostitve višine krije lastnik sam. 
 

- Ulica Ignaca Borštnika –hitrost/prometna varnost – s strani občinske uprave so bili  
posredovani statistični podatki od 01.01.2016 do 28.10.2016.  
Skupno število prekrškov je 13. 
•prekoračitev nad 10 do vključno 20 km/h obravnavano 10 prekrškov. 
•prekoračitev nad 5 do vključno 10 km/h obravnavno 3 prekrški. 
Časovni nadzor v kritičnih urah (6-8) 
Iz podatkov je razvidno, da v kritičnih urah ni bil postavljen radar, zato je podal pobudo za postavitev 
radarja. 
  

- Športna dvorana Cerklje –poškodba učenke 
Seznanjen je o varnostnem incidentu oz. poškodbi učenke, zaradi padca konstrukcije (nosilec 
mreže) – popustitev vijaka. Zanimalo ga je, če je vzrok neustrezna montaža in če se pričakuje 
odškodninski zahtevek, ker je Občina upravitelj objekta. Vprašal je še o prezračevanju objekta, če 
je bil izveden poseg.   
Župan Franc Čebulj in Metod Kropar – nesreča se je zgodila izven igralne površine, na desnem 
balkonu, kjer so vhodi v spodnje dele športne dvorane, kjer ne bi smeli dopustiti igre z žogo.  Vse 
mreže so se odstranile in pritrdile še z močnejšimi vijaki, za katere je izvajalec dal garancijo. Pri 
ureditvi prezračevanja je problem zaradi konstrukcije objekta in postavitve izpušnih in vlečnih šob 
in bo potrebna zajetna predelava za ureditev prezračevanja. Roloji zaradi popoldanskega sonca 
pa so se že namestili.   
 
Župan Franc Čebulj je glede pobude za namenitev sejnine za družino, ki rabi pomoč, povedal da 
ima osnovna šola za te namene ustanovljen sklad in da naj se svetnika, člana sveta zavoda o 
socialnih zadevah pozanimata na svetu šole.  
Marija Remic – je povedala, da so se na zadnji seji sveta šole na splošno pogovarjali o šolskem 
skladu. Ravnateljica je opozorila, da sredstva so v skladu in da je zadeva dvorezen meč, ker če 
otroci dobijo iz tega sklada sredstva in so hkrati iz socialno šibkih družin, se jim to šteje v prihodek, 
ki jim znižuje cenzus za doklade in druge socialne transfere. Pozanimati se je potrebno, kako bodo 
vplivale na to odstopljene sejnine.  
Klavdija Frelih – je povedala, da je bil problem obdavčitve socialnih prejemkov nad zakonsko 
določenim zneskom izpostavljen na svetu staršev. Sejnine bodo nakazane osnovni šoli za odpis 
dolga.  
 
Peter Preložnik – kanalizacijski vod od Pšate do Glinj je zgrajen, priklopljen je samo Dom Taber. 
Zanimalo ga je, če se izdajajo že kakšne odločbe za komunalni prispevek za priklop na kanalizacijo.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se je o postopkih izdaje odločb za kanalizacijo že poročalo pri 
16. točki dnevnega reda. Kot poročilo župana je poročal, da se izdajajo odločbe za vasi Cerklje, 
nato sledi izdaja odločb za  vasi Dvorje, Grad ter Zalog, Glinje, Šmartno, Poženik in Pšata. Planira 
se, da bodo vse odločbe izdane v letu dni.  
Metod Kropar – Občina je podala nekaj reklamacij za ta vod, ker je bilo pri preventivnih pregledih 
ugotovljen dotok meteornih voda v kanalizacijo, zato priklopi ne bodo izvedeni do odprave 
reklamacije.  
 
Jože Ipavec -  je dal pobudo, da se ob izgradnji pločnika v Zalogu predvidi tudi izgradnja rondoja 
pred šolo. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je potrebno za izgradnjo rondoja najprej pripraviti prostorski 
akt. Poročal je, da se trenutno pogovarjajo o možnostih krožišča v Zalogu in na Trati, ob tem se 
mora zagotoviti prostor za ureditev avtobusnih postaj.  
 
Janez Korbar – je omenil reklamacijo za kanalizacijo v Glinjah, ki še ni urejena. Podal je pobudo 
za popravilo odbojne ograje pri mostu v Glinjah.  
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Ad 18. 
Poročilo župana 
Župan Franc Čebulj je poročilo župana že podal pri predhodnih točkah dnevnega reda. 
 

 
 
Župan Franc Čebulj je zaključil sejo občinskega sveta.  
 
Seja je bila končana ob 21.05 uri. 
 
 
 
Zapisala:      Sejo občinskega sveta je vodil: 
Jana Jenko       župan FRANC ČEBULJ   


